

# Assens Marina Amba

<b>Mødeart: Bestyrelsesmøde</b>	<b>Møde nr.:</b> 224	<b>Dato:</b> 17.06.2025	
<b>Mødested:</b> Marinakontoret	<b>Start:</b> 19.00	<b>Slut:</b> 21.45	<b>Side:</b>
<b>Mødedeltagere:</b> <b>Hans Mørkebjerg (HM), Henrik Schack Larsen (HL), Alex Hansen (AH), Helge Jakobsen (HJ), Karen Rose (KR), Ivan Frost (IF), Bo Eriksen (BE), Lars Moeslund (LM)</b>			
<b>Fraværende: Helge Jakobsen, (HJ)</b>			

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
2. Orientering fra formanden
  - Status på So-Me indsats
  - Workshop hos Assens Købstad
3. Kort status på økonomi – herunder status på indbetaling af driftsbidrag samt status på salg af både
4. Personale og arbejdsmiljøarbejdet
5. Status på bestyrelsesuddannelse
6. Status på igangværende opgaver
7. Beslutning vedrørende fremtidige satser for korttidsleje
8. Status på samt foreløbigt oplæg til vedtægtsændringer
9. Fremtidig investeringsplan – afsæt i strategimøde samt investeringsoversigt fra forrige strategimøde
10. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer
  - Havkraft
  - Højvandssikring
11. Eventuelt
12. Emner til næste møde

## **1: Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde**

Referatet blev godkendt

## **2: Orientering fra formanden**

Formanden har været i dialog med Tommy Elvstrøm, der roser marinaen for området vedligehold, toiletternes rengøring og personalets imødekommenhed.

I forhold til SoMe-indsats har vi i marinaen Camilla, der er god til indsatser på området – og der er kursus i stoffet til efteråret hvor Camilla tilmeldes. Vi opererer primært på Facebook og lidt på Instagram.

Formanden har deltaget i en workshop med Assens Købstad hvor indholdet var en netop gennemført undersøgelse med temaet 'Kendskabet til Assens Kommune'. Ikke overraskende er kendskabet til Assens ikke højt, og der skal nu arbejdes med at udbrede kendskabet og fastlægge aktiviteter gennem en nedsat arbejdsgruppe. Arbejdsgruppen driftes af Udvikling Assens.

## **3: Kort status på økonomi – herunder status på indbetaling af driftsbidrag samt status på salg af både**

Vi er nu på 3-4 restancer med et udestående i niveauet tkr. 25. Det er lidt lavere i år end samme tidspunkt sidste år. Regnskabet er tillige på niveau med sidste år og vi har forventning til en sæson som sidste år.

## **4: Personale og arbejdsmiljøarbejdet**

Vi indfører nu solcreme som værnemiddel til personalet tillige med de øvrige værnemidler, vi har.

## **5: Status på bestyrelsesuddannelse**

Pt. har Flid ikke en uddannelse i deres aktivitetsudbud. AH arbejder videre med et emne gennem Udvikling Assens

## **6: Status på igangværende opgaver**

Vi er stort set færdige med ny design af bro-bogstaver til broerne – nu med dyrebilleder, f.eks. bro E = billede af elefant. På skiltene vises også forbud imod fiskeri, grill og cykling på broerne.

## **7: Beslutning vedrørende fremtidige satser for korttidsleje**

Det er på mødet besluttet at korttidsleje altid er for en periode på min. 6 måneder – hvis lejer kun bruger pladsen 4 måneder, så er det fortsat en lejebetaling for 6 måneder. Der er 1 gratis løft med i prisen og prisstigningen fastlægges, så denne er på niveau med vores naboer i Middelfart, Bogense, Faaborg og Nyborg.

Prisstigningen træder i kraft fra januar 2026 (næste sæson).

## **8: Status på samt foreløbigt oplæg til vedtægtsændringer**

Vedtægtsændringerne i oplæg er blevet drøftet efter udvalget (AH, HM og KR) har arbejdet en revision igennem.

Ændringerne og et samlet nyt vedtægtssæt sendes til advokat til gennemsyn for det juridiske og således vil et færdigt sæt kunne præsenteres og stilles til afstemning på den næste generalforsamling.

## **9: Fremtidig investeringsplan – afsæt i strategimøde samt investeringsoversigt fra forrige møde**

Punktet udsættes til næste møde

## **10: Orientering fra bestyrelsesmedlemmer**

Spil solen ned gentages igen i år og der er en aftale med Assens Harmoniorkester. Vi annoncerer herom i Lokalavisen – 3 gange.

Havkraft: Der er tilmeldt ca. 10 svømmehold og der er tilstrækkeligt med følgebåde. Der er foredrag med David Ove. Vi bidrager med musik.

Højvandssikring: Møde 16. juni 2025 hvor HM og AH deltog – projektoplæg sendes ud mandag, den 23. juni til rådgivende ingeniør. Projektleder for kommunen har været på besigtigelsestur på marinaen for at se de faktiske forhold som sikringen skal udføres under. Vi sender et kommentarreferat hvor vi tydeliggør vores behov på området. Vi har besluttet at kommunikationen er skriftlig.

## **11: Eventuelt**

Intet at referere

## **12: Emner til næste møde**

Pkt. 9 jf. ovenfor

-

Således passeret,

Henrik Schack Larsen, referent

Godkendt:

Næste møde: 26. august 2025